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Občinski svet 
Številka: 900-0003/2023-03 
Datum: 23. 2. 2023 
 

Z A P I S N I K 
 
2. redne seja Občinskega sveta Občine Dornava, ki je bila v četrtek,  23. 2. 2023, ob 
18. uri, v sejni sobi Občine Dornava, Dornava 135a, 2252 Dornava. 
 
Sejo je na podlagi 20. člena Statuta Občine Dornava (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 30/2014) sklical in vodil g. Matej Zorko, župan Občine Dornava. 
 
Za 2. redno sejo je bilo predlaganih 16. točk dnevnega reda, s katerimi so bili člani 
predhodno seznanjeni z vabilom. Gradivo je bilo objavljeno in javno dostopno na 
spletni strani Občine Dornava in poslano po e-mailu članom občinskega sveta.  
 
Ad/1 - Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Župan g. Matej Zorko je pozdravil vse prisotne.  

Na podlagi 30. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Dornava (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 30/2014) je župan g. Matej Zorko ugotovil, da je svet sklepčen, 
saj je svojo prisotnost priglasilo 9 članov Občinskega sveta Občine Dornava.  
 
Prisotni člani sveta: Domen Horvat, Srečko Kondrič, Luka Janša, Stanislav Ciglar, 
Tonček Cenar, Sandi Žuran, Jože Brumen, Marko Mernik in Janez Šilak. 
Opravičeno odsoten: Dominik Kukovec. 
Ostali prisotni: župan g. Matej Zorko, Terezija Čuš – računovodkinja, Sergeja 
Podvršnik – pravnica, Bojana Jeza – svetovalka za okolje in prostor, g. Dalibor 
Šoštarič – LEA Sp. Podravje, G. Gregor Uhan – Javne službe Ptuj, g. Rado Vek – 
Komunalno podjetje Ptuj, g. Jernej Šömen – Komunalno podjetje Ptuj. 
 
Župan g. Matej Zorko je povedal, da je za 2. redno sejo predlaganih 16. točk 

dnevnega reda. 

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi o vsebini dnevnega reda. 

Razprave ni bilo.  

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 
SKLEP št. 12 

Občinski svet Občine Dornava potrdi dnevni red za 2. redno sejo Občinskega sveta 

Občine Dornava, z dne 23. 2.2023. 

ZA:9 članov PROTI: nihče 

Sklep je bil potrjen soglasno. 
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DNEVNI RED 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Obravnava in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Občinskega sveta 

Občine Dornava, z dne 20. 12. 2022. 

3. Obravnava in potrditev zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta Občine 

Dornava, z dne 25. 1. 2023. 

4. Obravnava poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega lokalnega energetskega 

koncepta. 

5. Obravnava Letnega programa ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami na območju 

Občine Dornava za leto 2023. 

6. Obravnava Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2023. 

7. Obravnava Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja - oskrbe s pitno vodo 2023. 

8. Obravnava Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja – čiščenje in odvajanje odplak 2023. 

9. Predlog sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu – 

socialne oskrbe in določitve subvencioniranja cene storitve pomoči na domu – 

socialne oskrbe. 

10. Obravnava prošnje za sofinanciranje programa Mostovi v letu 2023. 

11. Obravnava Odloka o poračunu Občine Dornava za leto 2023 – PREDLOG 1. 

12. Obravnava predloga spremembe Statuta Občine Dornava – skrajšani postopek 

13. Predlog sklepa o odvzemu statusa javnega dobra na nepremičnini 412/4 k.o. 

Polenšak. 

14. Predlog sklepa o menjavi nepremičnine parc. št. 412/4 k.o. Polenšak za 

nepremičnino parc. št. 394/7 k.o. Polenšak. 

15. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

16. Razno. 

 

Ad/2 – Obravnava in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje 

Občinskega sveta Občine Dornava, z dne 20. 12. 2022. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 
gradivom za sejo.  
 
Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. Razprave ni bilo. 

 
Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
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SKLEP št. 13 

Občinski svet Občine Dornava potrdi zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje 

Občinskega sveta Občine Dornava z dne, 20. 12. 2022. 

ZA: 9 članov PROTI: nihče 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Ad/3 – Obravnava in potrditev zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta 

Občine Dornava, z dne 25. 1. 2023.        

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 
gradivom za sejo.  
 
Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. Razprave ni bilo. 

 
Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 14 

Občinski svet Občine Dornava potrdi zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta 

Občine Dornava z dne, 25. 1. 2023. 

ZA: 9 članov PROTI: nihče 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

Ad/4 – Obravnava poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega lokalnega 

energetskega koncepta. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 
gradivom za sejo.  
Župan g. Matej Zorko je g. Daliborja Šoštariča – LEA Sp. Podravje prosil za 

obrazložitev. Pojasnil je, da je lokalni energetski koncept (LEK) bil sprejet lani 

septembra, v poročilu gre za aktivnosti s področja rabe energije, izrabe obnovljivih 

virov in učinkovitost porabe električne energije. Pripravljen je bil nabor ukrepov za 

obdobje veljavnosti LEK, za  obdobje 10 let. V skladu z zakonom je potrebno vsako 

leto podati poročilo na ministrstvo, pristojno za okolje. Ukrepi iz poročila so 

energetsko upravljanje občine, zamenjava svetilk javne razsvetljave in izvedba 

energetske prenove starega vrtca. V letu 2023 se nadaljuje energetska sanacija, v 

kolikor bi prišlo do nove aktivnosti, bo vključena v to leto. 

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. Razprave ni bilo. 
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Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 15 

Občinski svet Občine Dornava potrdi Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz 

akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta  in o njihovih učinkih, Lokalne 

energetske agenture Spodnje Podravje. 

ZA: 9 članov PROTI: nihče 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

Ad/5 – Obravnava Letnega programa ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami na 

območju Občine Dornava za leto 2023. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je prosil g. Gregorja Uhana – Javne službe Ptuj za obrazložitev 

k točki. Pojasnil je, da izvajalec vsako leto pripravi letni program v skladu z odlokom. 

Po programu se odvažajo vse komunalne frakcije mešani komunalni, papir, 

embalaža in biološki odpadki, na novo je bil uveden sistem pobiranja stekla od vrat 

do vrat. Frekvenca zbiranja odpadkov bo enaka kot do sedaj 13 krat v letu za vse 

frakcije, razen biološke odpadke, ki se zbirajo na 14 dni v zimskem obdobju, 1 krat 

na teden pa od aprila do konca meseca novembra. Občanom je še vedno na voljo 

zbirni center, kjer lahko brezplačno oddajo do 0,5 mᶾ odpadkov. V letni program je 

vključeno tudi zbiranje kosovnih odpadkov, ki že poteka, zbirali se bodo tudi nevarni 

odpadki. V prvem mesecu sistema pobiranja stekla od vrat do vrat so zbrali skupaj 

več kot 1 t odpadnega stekla.  

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi.  

 

G. Janez Šilak sprašuje glede dohodka Javnih služb Ptuj ob recikliranju zbranih 

odpadkov.  

G. Gregor Uhan pojasni, da vprašanje ne spada k tej točki, ampak k naslednji, kjer 

bo obravnavan elaborat odvoza odpadkov. 

 

G. Stanislav Ciglar pojasni, da so občani s sistemom zbiranja stekla od vrat do vrat 

zadovoljni, moti jih le časovnica, saj se bo steklo odvažalo le 1 krat na mesec, prej 

so lahko dnevno oz. tedensko odvažali steklo na ekološke otoke. G. Gregor Uhan 

pojasni, da se občani sistema morajo navaditi, je pa terminski plan prilagojen odvozu 

ostalih frakcij, tako tudi občanov niso obremenili z dodatnimi stroški. Občani pa imajo 

čez vso leto možnost odvoza odpadkov na zbirni center. Po podatkih, ki jih ves čas 

spremljajo, pa si je že kar nekaj občanov naročilo posodo za zbiranje stekla. Možno 

je naročiti 120 oz. 240 l posodo, strošek je enkratni.  
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G. Srečko Kondrič sprašuje glede prijav za odvoz kosovnih odpadkov in načina 

oddaje prijave s klicem na zbirni center. Meni, da je z vidika stanja na ekoloških 

otokih dobro, da smo prešli na sistem od vrat do vrat. Občani v bližini teh ekoloških 

otokov so večkrat morali prenašati nered in zaudarjanje odpadkov. G. Gregor Uhan 

pojasni, da so občani na položnicah že prejeli obvestilo, da se za odvoz kosovnih 

odpadkov že lahko prijavijo. Prijave se zbirajo do 28. 4. 2023. Z akcijo zaključijo v 

mesecu juniju 2023. V mesecu juniju bo opravljeno tudi čiščenje bioloških posod, kar 

je za občane brezplačno. 

 

G. Tonček Cenar predlaga, da se ta 0,5 mᶾ pretvori v kg, zaradi dovoza gradbenega 

materiala. G. Gregor Uhan pojasni, da je o tem že tekla razprava, na zbirnem centru 

je bila nabavljena posebna tehnica, sedaj so v fazi preizkušanja. Za tiste frakcije, ki 

predstavljajo strošek, predvsem gradbeni material, bodo naredili izračune, ki bodo 

za vse pravični. Planirajo, da bi sistem uvedli jeseni ali pa v začetku naslednjega 

leta. S tem, da bo potem potrebno spremeniti pravilnike.  

Župan g. Matej Zorko apelirana na občane, da odpadkov ne odlagajo pred 

smetarnico s smetnjaki, ki so v uporabi občinske uprave, zdravnika, zobozdravnika, 

vrtca in šole. Imamo sisteme pobiranja odpadkov od vrat do vrat in prosi, naj 

odpadkov v bodoče ne odlagajo pred omenjenim objektom pri občini in onesnažujejo 

okolja, s tem kazijo okolico, za katero se trudimo, da je urejena. V nasprotnem 

primeru bomo prisiljeni namestiti varnostne kamere.  

 
Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 16 

Občinski svet Občine Dornava potrdi Letni program ravnanja z ločeno zbranimi 

frakcijami na območju Občine Dornava za leto 2023. 

ZA: 9 članov PROTI: nihče 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

Ad/6 – Obravnava Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne 

občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 

2023. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je prosil g. Gregorja Uhana – Javne službe Ptuj za obrazložitev 

k točki. Pojasnil je, da izvajalec v skladu z metodologijo cen vsako leto pripravi 

elaborat in ga predloži občinskemu svetu v potrditev. V novem elaboratu je prišlo do 

večjih odstopanj s samo metodologijo, če je ta večja od 10%, mora izvajalec pripraviti 

nov elaborat. Cena se tako povečuje zaradi višanja stroškov, na letni ravni je to cca. 

12.000,00 eur. Dviguje se minimalna plača, dvignili so se stroški električne energije, 
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stroški vzdrževanja vozil in stroški storitev. Poudari, da do višanja cene ni prišlo 

zaradi zbiranja dodatne frakcije, tudi kadrovsko niso potrebovali nikogar zaposliti. Za 

občane povišanje cen zbiranja odpadkov pomeni strošek 120 l posoda 14,02 eur, 

strošek bioloških odpadkov 6,81 eur.  

 

G. Janez Šilak pove, da je elaborat bil prestavljen tudi na Odboru za okolje in prostor, 

kjer je obrazložitev prav tako podal g. Gregor Uhan. Odbor se je strinjal z 

predlaganim. 

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi.  

 

G. Marko Mernik pove, da v elaboratu ni zasledil stare cene in za kolikšen procent 

povišanja gre. G. Gregor Uhan pove, da je bila povprečna cena v lanskem letu 10,66 

eur za 120 l posodo MKO in 4,47 eur za 120 l posodo biološki odpadki.  

G. Marko Mernik nadaljuje, da po takem gre za 40% povišanje, tolikšnega dviga ne 

podpira, sam elaborat ne vsebuje prikaza dviga stroškov. G. Gregor Uhan pojasni, 

da so stroški opredeljeni v letnem poročilu, ki pa je še v pripravi.  

 

G. Janez Šilak ponovno sprašuje ali se ob prodaji recikliranih materialov kovine, 

stekla, ta delež uporabniku pozna na položnici. G. Gregor Uhan pojasni, da se na 

položnici pozna odprodaja sekundarnih odpadkov kovin, glede na zbrano količini, je 

bila določena povprečna cena, ki je upoštevana tudi v elaboratu. Odprodaja 

komposta se ne upošteva, ker bi v tem primeru morali biti lastnik javne infrastrukture 

(kompostarne).  

 

G. Domen Horvat meni, da ne gre izgubiti občutka brezplačnega odvoza stekla od 

vrat do vrat ob tolikšnem povišanju, bolj verjame, da je to v ceni zakamuflirano. 

Občani pa ob vestnem ločevanju namesto nagrade dobijo 40 % višje cene. Meni, da 

se bo v prihodnje ob takih ukrepih poznalo v ločevanju odpadkov, možnost je pojav 

črnih odlagališč in odlaganje smeti po celotni občini. G. Gregor Uhan pojasni, da se 

strošek za občana z ločevanjem niža, cena se določi glede na volumen zbranih 

mešanih odpadkov. Ponovno pa poudari, da do višanja cene ni prišlo zaradi uvedbe 

sistema pobiranja stekla od vrat do vrat.  

 

G. Stanislav Ciglar predlaga, da se točka skupaj z letnim poročilom, ki je še v 

izdelavi, kot je bilo povedano, umesti na naslednjo sejo.  

 

Župan g. Matej Zorko predlaga, da glasujemo, v kolikor sklep ne bo sprejet, bo točka 

ponovno obravnavana na naslednji seji. 
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Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 17 

Občinski svet Občine Dornava potrdi Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za 

leto 2023. 

ZA: 0 članov PROTI: 8 članov 

Sklep NI bil sprejet. 
 

Ad/7 – Obravnava Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih 

javnih služb varstva okolja - oskrbe s pitno vodo 2023 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je prosil g. Rada Veka – Komunalno podjetje Ptuj za 

obrazložitev k točki. Pojasni, da je elaborat pripravljen v skladu z uredbo, viša se 

strošek vodarine, medtem ko se strošek omrežnine nekoliko znižuje. Elaborat je 

enoten za vse občine in ga kot takega tudi obravnavajo. Zadnji elaborat je bil sprejet 

leta 2019 z obračunanimi postavkami iz leta 2018. Sestavni del cene storitev sta 

vodarina in omrežnina, omrežnina je amortizacija, najemnina za infrastrukturo, na 

spremembo cene vpliva tudi zavarovanje infrastrukture, povračila stroškov kmetom 

in vzdrževalnina priključkov, cena omrežnine se bo nekoliko znižala. Dviguje se 

vodarina, predvsem zaradi dviga stroškov električne energije. Po razpisu so izbirali 

dobavitelja električne energije. Država je sprejela uredbo za energetsko pomoč 

podjetjem, tako imenovano kapico, za obdobje 6 mesecev in je bila upoštevana tudi 

pri kalkulaciji cene, za ostalih 6 mesecev je bila upoštevana cena na trgu. Tako bo 

strošek električne energije, ki je v letu 2022 znašal 351.000,00 eur, v letu 2023 

znašal 1.250.000,00 eur. Na dvig cene so vplivali tudi dražji materiali, dvig cene 

pogonskih goriv in dvig minimalne plače. Cena na kubik vode se iz cene 0,79 eur 

dviguje na 1,17 eur, kar pomeni pri položnici za 10 kubikov iz 14,57 eur na 18,63 

eur. 

 

G. Janez Šilak pove, da je elaborat bil predstavljen tudi na Odboru za okolje in 

prostor, kjer je obrazložitev prav tako podal g. Rado Vek iz Komunalnega podjetja 

Ptuj. Na odboru je potekala razprava o višanju cen vode. 

 
Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi.  

 

G. Marko Mernik pove, da po izračunu gre za 49% dvig vode. Sprašuje, kdo to 

računa in meni, da gre za neupravičen dvig, ki ga ne podpira. 

G. Rado Vek odgovarja, da gre za dvig vode v višini 0,38 eur, kar pomeni cca. 

1.300.000,00 eur letno, za milijon se povečujejo stroški elektrike.  
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G. Stanislav Ciglar sprašuje, če razmišljajo o zeleni energiji, s katero bi zmanjšali 

stroške energije in manj obremenili uporabnike. Dviga cene tudi ne podpira. 

G. Rado Vek odgovarja, da se je o tem že razmišljalo, ampak se vseeno ni pričakoval 

tako ekstremen dvig cen električne energije. Pogovori tečejo v to smer, ampak je 

težava v tem, da je Komunalno podjetje Ptuj najemnik objektov. 

 

G. Srečko Kondrič pojasni, da bomo občane obremenili za dodatnih 14 eur. Razume, 

da se cene višajo, dvignila se je minimalna plača, dvig cen električne energije je 

prizadel celotno gospodarstvo oz. večje porabnike energije. Sprašuje, če je možno 

postopno dvigniti cene in če so ostale občine ceno že potrdile. Predlaga, da cena 

začne veljati, ko bodo vse občine sprejele elaborate.  

G. Rado Vek pove, da postopen dvig cen ni možen, saj podjetje tega finančno nebi 

preneslo.  

 

G. Jože Brumen se pridružuje mnenju g. Mernika in g. Kondriča, tudi sam meni, da 

je tolikšen dvig cen nedopusten. Prav tako podpira predlog, da se sklep danes ne 

potrdi in z dodatno obrazložitvijo točko obravnavajo na naslednji seji.  

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 18 

Občinski svet Občine Dornava potrdi Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja – oskrbe s pitno vodo 2023, z začetkom 

veljavnosti ko bo elaborat potrjen s strani vseh občin. 

ZA: 0 članov PROTI: 8 članov 

Sklep NI bil sprejet. 
 
Ad/8 – Obravnava Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih 

javnih služb varstva okolja – čiščenje in odvajanje odplak 2023. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je prosil g. Jerneja Šömna – Komunalno podjetje Ptuj za 

obrazložitev k točki. Pojasnil je, da je izračun cene enak odvozu odpadkov in oskrbi 

z vodo, saj gre za isto uredbo. Cena je sestavljena iz omrežnine in stroškov. Razlika 

med elaborati je, da je elaborat čiščenja in odvajanja odplak pripravljen samo za 

Občino Dornava, glede na nastale stroške in posamezno vrednost infrastrukture. 

Zadnji elaborat se je potrjeval v letu 2021. Dobiček se v skladu z metodologijo in 

uredbo mora upoštevati pri izračunu nove cene. Pri odvajanju gre za dvig (omrežnina 

in izvajanje dejavnosti) iz vrednosti 12,10 na 12,49 eur za 10 mᶾ. Pri čiščenju se 



 
OBČINA DORNAVA 

 

9 

 

cena spreminja iz sedanjih 8,71 eur na 11,24 eur. Skupaj gre za podražitev 3 eur, 

če gledamo povprečje 10 mᶾ na gospodinjstvo. 

 

G. Janez Šilak pove, da je elaborat bil prestavljen tudi na Odboru za okolje in prostor, 

kjer je obrazložitev podal g. Aljaž Šegula iz Komunalnega podjetja Ptuj. Na odboru 

je potekala razprava o višanju cen storitev. 

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi.  

 

G. Stanislav Ciglar sprašuje ali bo dobiček iz leta 2022 upoštevan v letu 2023. 

G. Jernej Šömen pove, da se upošteva dobiček kot tudi izguba. Kako bo v letu 2022, 

bo ugotovljeno z revizijo. Je pa vse razvidno iz letnih poročil.  

 

G. Marko Mernik sprašuje, če je stroške električne energije prevzelo Komunalno 

podjetje Ptuj.  

G. Jernej Šömen pojasni, da imata vakuumska in čistilna naprava Dornava skupno 

odjemno mesto, kar je racionalno in zato v tem primeru pri pripravi izračunov  stroške 

električne energije razdelijo na pol. 

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 19 

Občinski svet Občine Dornava potrdi Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja – čiščenje odplak 2023. 

ZA: 7 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
 

SKLEP št. 20 

Občinski svet Občine Dornava potrdi Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja – odvajanje odplak 2023. 

ZA: 2 člana PROTI: 2 člana 

Sklep NI bil sprejet. 
 

Ad/9 – Predlog sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na 

domu – socialne oskrbe in določitve subvencioniranja cene storitve pomoči 

na domu – socialne oskrbe. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je prosil predsednika Odbora za negospodarske dejavnosti g. 

Sandija Žurana za obrazložitev. Pojasnil je, da cena storitve pomoči na domu na 
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efektivno uro znaša 23,88 eur ob delavnikih, 30,44 eur ob nedeljah in 32,08 eur ob 

praznikih.    

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi.  

 

G. Srečko Kondrič meni, da zopet gre za dvig cen storitev. Kot je navedeno v 

predlogu sklepa občina za občane subvencionira storitev v višini 50%. 

 

G. Stanislav Ciglar sprašuje, če sklepa ne potrdimo, kaj to pomeni za uporabnika. 

Župan g. Matej Zorko pojasni, da o zadevi ni seznanjen in težko odgovori, tudi  ne 

ve, če so ostale občine predlagano ceno potrdile.  

 

Župan g. Matej Zorko predlaga, da se točka ponovno umesti na dnevni red naslednje 

seje, na katero bomo povabili pristojno osebo, da poda obrazložitev.  

 

Ad/10 – Obravnava prošnje za sofinanciranje programa Mostovi v letu 2023 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je prosil g. Sandija Žurana, predsednika Odbora za 

negospodarske dejavnosti, za obrazložitev. Pojasnil je, da je društvo v višini 80% 

financirano s strani države, 20% sredstev si morajo zagotoviti s sofinanciranjem 

lokalnih skupnosti. Letni strošek sofinanciranja programa Mostovi za Občino 

Dornava znaša 761,27 eur.  

Župan g. Matej Zorko pove, da je znesek izračunan na podlagi števila uporabnikov, 

ki koristijo programe, katere društvo izvaja. Sredstva smo v proračunu planirali. 

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

G. Stanislav Ciglar pove, da je član sveta lokalne skupnosti Centra za socialno delo, 

kjer delujejo vsi ti programi, saj je društvo ARS Vita del Centra za socialno delo Ptuj. 

Ker se sami ne morejo prijavljati na razpise, so ustanovili društvo. Te programe so 

si tudi pogledali, delajo kvalitetno in si sredstva zaslužijo.  

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 21 

Občinski svet Občine Dornava potrdi sofinanciranje programa Mostovi v letu 2023, 

v izvajanju društva Ars Vitae. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
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Ad/11 – Obravnava Odloka o poračunu Občine Dornava za leto 2023 – 

PREDLOG 1 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je povedal, da so v prejšnjem tednu bili sklicani vsi odbori, na 

katerih smo podrobneje obravnavali predlog proračuna. V proračunu za leto 2023 se 

planirajo prihodki v višini 3.018.747,51 eur in odhodki v višini 3.576.223,01 eur. V 

nadaljevanju je izpostavil nekatere proračunske postavke in podal kratke 

obrazložitve. 

 

Župan g. Matej Zorko besedo preda g. Srečko Kondriču, predsedniku Odbora za 

javne finance. Pojasnil je, da je odbor natančno pregledal posebni del proračuna 

prihodke in odhodke, kako tudi NRP. Na nekaterih postavkah so zmanjšali sredstva, 

zaradi višanja investicije energetske sanacije starega vrtca. Odbor je proračun v 

predlagani obliki potrdil.  

Župan g. Matej Zorko pojasni, da je podjetje TMD že pripravilo osnutek prenove 

notranjosti starega vrtca. Tekli so pogovori z ravnateljem in učitelji o potrebah. Je pa 

na svetnikih, če bodo potrdili izvedbo druge faze ali zadevo preložimo na naslednje 

proračunsko leto. Z novo ureditvijo učenci pridobijo 3 učilnice in tako jim omogočimo 

normalno izvajanje pouka. 

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

G. Srečko Kondrič pojasni, da je ob potrditvi projekta napovedal 50% dvig prvotne 

cene projekta. V razmislek poda ceno izgradnje 6 oddelčnega vrtca, ki je stal cca. 

800.000 eur, za prenovo starega vrtca pa bomo skupaj namenili 1.200.000 eur.  

 

G. Stanislav Ciglar sprašuje za sredstva, planirana na proračunski postavki nabava 

računalniške opreme, neprofesionalno opravljanje funkcije podžupana, pri županu 

Janžekoviču, je bila ena plača župana razdeljena med dva podžupana, tako se je 

prihranilo tudi na sejninah. Podpira predlog o novi spletni strani, za katero imamo 

planirana sredstva na postavki obveščanje občanov, v nadaljevanju sprašuje o dvigu 

sredstev na postavki plače, pozdravlja dvig sredstev za kulturo in šport ter novo 

postavko tradicionalne prireditve. Sprašuje glede postavk za pokopališči, kako je z 

vlaganjem na Polenšaku, kjer nismo lastnik pokopališča.  

Župan g. Matej Zorko odgovarja, da iz postavke zagotavljamo licence za 

računalniške programe, nabavili smo tudi tablice za občinski svet, v planu imamo 

dva podžupana, zato so planirana višja sredstva, plača podžupanoma bo izplačana 

v skladu s pravilnikom. Sredstva na postavki plače so višja zaradi dviga plač, v 

mesecu aprilu se nekoliko dvignejo plače vsem javnih uslužbencem, tu so tudi redna 
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napredovanja uslužbencev. Kar se tiče pokopališča bomo najprej odkupili zemljišča 

pod stavbo mrliške vežice, samo stavbo so zgradili krajani.  

 

G. Sandi Žuran pojasni, da se bodo besedila razpisov in pravilniki morali urediti ter 

definirati katere prireditve so tradicionalne, da tako društev na izločimo pri prijavi na 

druge razpise. 

Župan g. Matej Zorko pojasni, da se bodo vsa društva lahko prijavila na razpise kot 

doslej, za tradicionalne prireditve pa dobijo dodatno finančno spodbudo. Katere so 

4 tradicionalne v občini vemo vsi, bo pa to tudi zapisano in opredeljeno v razpisu. 

 

G. Marko Mernik podpira dokončanje projekta energetska sanacija vrtca, a če bi se 

prej vedelo, da se bo višina investicije za toliko povečala, je najverjetneje nebi 

podprli, projekt naj se čim prej zaključi, prostori pa predajo šoli za normalno 

delovanje. Pozdravlja novo proračunsko postavko tradicionalne prireditve, ki je bila 

med pobudami kar nekaj let. V nadaljevanju sprašuje glede postavke protipožarna 

varnost, kjer je podal pobudo za zvišanje sredstev v višini 2000 eur. Predlaga, da se 

v bodoče planirajo sredstva za zamenjavo ogrevanja Večnamenskega centra 

Dornava ali se zadeva umesti v NRP, ker bo strošek plina vedno višji. Sprašuje glede 

postavke kanalizacija, omrežnina, subvencija, kjer se je sprejel sklep o znižanju te 

subvencije in predvideva, da nam ta znesek ostane.  

Župan g. Matej Zorko pojasni, da bo za stroške Večnamenskega centra Dornava 

narejena analiza, predlog o zvišanju sredstev na postavki protipožarna varnost je 

predal Odboru za finance, ki predloga ni sprejel, saj se bo v naslednjih letih šlo v 

nabavo novih gasilskih vozil.  

 

G. Jože Brumen podpira čimprejšnje dokončanje projekta energetske sanacije 

starega vrtca ter predajo prostorov šoli v uporabo z novim šolskim letom, tako bo 

urejena prostorska stisk učiteljev in učencev.  

Župan g. Matej Zorko doda, da se bo prihranilo pri opremi, saj bodo za tehnično in 

gospodinjsko učilnico uporabili obstoječo, ki je v solidnem stanju. 

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 22 

Občinski svet Občine Dornava potrdi predlog Proračuna Občine Dornava za leto 

2023 v predlagani obliki in vsebini. Predlog proračuna vsebuje: splošni del, posebni 

del, načrt razvojnih programov – NRP, obrazložitev splošnega in posebnega dela ter 

načrta razvojih programov, načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem, kadrovski 

načrt, Odlok o proračunu Občine Dornava. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
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SKLEP št. 23 

Občinski svet Občine Dornava potrdi predlog sklepa o izvedbi javne razprave o 

predlogu Proračuna Občine Dornava za leto 2023. Javna razprava o predlogu 

Proračuna Občine Dornava traja od 27.02.2023 do 13.03.2023. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan g. Matej Zorko pove, da bo na naslednji seji sledilo drugo branje proračuna, 

pred tem pa se sestanemo še na odborih ali v kaki skupni obliki.  

 

Ad/12 – Obravnava predloga spremembe Statuta Občine Dornava – skrajšani 

postopek 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko besedo preda g. Domnu Horvatu, predsedniku Statutarno 

pravne komisije. Pojasnil je, da se je Statut Občine Dornava uskladil z Zakonom o 

lokalni samoupravi. V statutu se omejuje število podžupanov in se tako novi člen 

glasi, da župan lahko imenuje najmanj enega oziroma največ dva podžupana. Na 

seji je tekla debata tudi o finančni plati, oba podžupana bosta funkcijo opravljala 

nepoklicno. Vse ostale določbe statuta ostajajo enake.  

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

G. Stanislav Ciglar sprašuje ali se v statutu lahko opredeli, da podžupan oz. 

podžupana funkcijo opravljata neprofesionalno.  

Ga. Sergeja Površnik pojasni, da se zadeva lahko preveri, ampak Zakon o lokalni 

samoupravi narekuje, da se podžupan sam odloči o načinu opravljanja funkcije.  

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 24 

Občinski svet Občine Dornava potrdi predlog spremembe Statuta Občine Dornava, 

po skrajšanem postopku. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad/13 – Predlog sklepa o odvzemu statusa javnega dobra na nepremičnini 

412/4 k.o. Polenšak 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  
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Župan g. Matej Zorko je besedo predal pravnici ga. Sergeji Podvršnik. Pojasnila je, 

da ima nepremičnina parc. št. 414/4 k.o. Polenšak status javnega dobra in v tem 

primeru z nepremičnino ni mogoče razpolagati, pred sklenitvijo menjalne pogodbe 

je potrebno parceli odvzeti status javnega dobra. Nepremičnina ni kategorizirana, ne 

služi svojemu namenu zato se predlaga, da se izvzame iz javnega dobra.  

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 25 

Občinski svet Občine Dornava potrdi predlog sklepa o odvzemu statusa javnega 

dobra na nepremičnini 412/4 k.o. Polenšak. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad/14 – Predlog sklepa o menjavi nepremičnine parc. št. 412/4 k.o. Polenšak 

za nepremičnino parc. št. 394/7 k.o. Polenšak. 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je besedo predal pravnici ga. Sergeji Podvršnik. Pojasnila je, 

da je občina sprejela vlogo občana za zamenjavo nepremičnine 412/4 k.o. Polenšak, 

ki v naravi dejansko pomeni cesto, ki je v splošni uporabi in namenjena vsem 

občanom, za parc. št. 394/7 k.o. Polenšak, ki je bila nekoč javna poti in danes več 

ne služi svojemu namenu. Tako bi se zamenjala nepremičnina v vrednosti 740,00 

eur z nepremičnino, ki ima sedaj status javnega dobra v vrednosti 464,00 eur, razlika 

med nepremičnina znaša 276,00 eur v korist občine, ter se brezplačno prenese v 

last občine.   

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 26 

Občinski svet Občine Dornava potrdi predlog sklepa o menjavi nepremičnine parc. 

št. 412/4 k.o. Polenšak za nepremičnino parc. št. 394/7 k.o. Polenšak. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

 



 
OBČINA DORNAVA 

 

15 

 

Ad/15 – Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta 

G. Sandi Žuran sprašuje ali je možno, da društva dotacije občine po razpisih dobijo 

prej, saj potem sredstva težko počrpajo in kako je z ureditvijo električne energije na 

igrišču na Polenšaku, naredili so test in uporabili reflektorje, po določenem času je 

elektrike zmanjkalo. Sprašuje tudi za ureditev ceste do naslova Polenci 2.  

Župan g, Matej Zorko pojasni, da se bo šlo v novo obliko razpisov in pravičnejšega 

razdeljevanja sredstev društvom, bo pa se seveda potrudilo, da dobijo sredstva čim 

prej, mogoče en del na začetku poletja, drugi del na začetku jeseni. Pove, da mu 

problematika igrišča na Polenšaku ni znana, kolikor ve so bile težave z elektriko na 

Polenšaku, zadeva bo pregledana in sanirana. Kar se tiče ceste v Polencih, bo 

zadeva preverjena.  

 

G. Jože Brumen prosi za čimprejšnjo sanacijo ureditve priključka električne energije 

pri gasilskem domu na Polenšaku, ker se zemlja že pogreza, ne morejo se prižgati 

reflektorji ob dogodkih. Obenem daje pobudo za ureditev talnih označb na cestišču 

ob novi avtobusni postaji na Polenšaku. Obenem seznanja kot je bilo tudi 

obveščeno, da se bo začel urejati melioracijski jarek od Lasigovcev proti Polencem.  

Župan g. Matej Zorko pojasni, da se bo pristopilo k reševanju ureditve električne 

energije, Svet za preventivo je v lanskem letu preko razpisa pridobil možnost 

brezplačne presoje varnosti v prometu in se je odločil ravno za to lokacijo, izvajalec 

je izdelal elaborat, ki predvideva velike posege v ta prostor, tako da vse ni 

uresničljivo, ker se verjetno tudi krajani z vsem ne bi strinjali, osnovne stvari kot so 

talne označbe in prilagoditev robnika za invalide pa bomo vsekakor uredili. 

 

G. Tonček Cenar sprašuje ali je že prišlo poročilo Komunalnega podjetja Ptuj o 

pregledu hidrantnega omrežja.  

Ga. Bojana Jeza odgovarja, da je poročilo že na občini in bo posredovano društvom.  

 

G. Sandi Žuran dodaja, da je problem električne energije od razkopanega dela do 

igrišča, kjer deluje samo ena faza, zato po določenem času elektrike zmanjka. Je pa 

zgleda bila cenejša varianta položitev novega kabla, kot pa iskanje napake.  

 

G. Luka Janša seznani s pobudo občanov o zagotovitvi preglednosti v križišču pri 

občini, kjer avtomobili parkirani na parkirišču onemogočajo dobro vidljivost.  

Župan g. Matej Zorko pojasni, da je tudi za to območje bila narejene brezplačna 

presoja varnosti v prometu, ker križišče ni urejeno po standardih, bi potrebovali kar 

nekaj sredstev za ureditev, ker pa smo v coni 30 in ni visokih hitrosti, se lahko ob 

normalni hitrosti ustavimo, pa tudi promet ni tako gost, da se ne bi mogli normalno 

vključiti v promet. 
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G. Marko Mernik podaja pobudo, na katero Vaški odbor Žamenci opozarja že dve 

leti, gre za prestavitev podtalnega hidranta na mejo, prav tako ne deluje hidrant nad 

gasilskim domom v Žamencih. V prihodnje upa, da bomo skupaj pristopili k ureditvi 

drevoreda proti Žamencem, ki je lice naše občine. Daje pobudo za ureditev bankin 

na cesti Slomi – Polenšak, do novega dela cestišča.  

Župan g. Matej Zorko se zahvali za pobude, ki bodo zabeležene in pozdravlja 

pobudo za ureditev drevoreda. 

 

G. Janez Šilak pojasni, da bi bilo v Slomih na cesti proti Polenšaku potrebno urediti 

varnostno ograjo oz. poskrbeti za varnost, saj je že prišlo do zdrsov, pa tudi promet 

se je povečal.  

Župan g. Matej Zorko pojasni, da se je zgodilo to, kar so predvidevali, promet se je 

res povečal in to kritično točko bomo v prihodnje morali urediti.  

 

G. Stanislav Ciglar sprašuje o stališču župana glede Komisije za dvorec, še obratuje 

ali se sedaj ob ustanovitvi zavoda zapira. Seznani o dopisu iz meseca septembra 

2022 prejetega s strani Elektra Maribor o tem, da ni več mogoča priključitev sončnih 

elektrarn na elektro omrežje našem območju. Vsako sejo naprej bo vztrajal, da se 

pokliče na Elektro Maribor in se dogovori za nadgradnjo omrežja.  

Župan g. Matej Zorko odgovarja, da bo občina pošiljala dopise na Elektro Maribor in 

seznanila svetnike z odgovori. V proračunu smo zagotovili sredstva in bomo aktivno 

delali na ustanovitvi zavoda, upa, da se bo z lastnikom kar se tiče same oranžerije 

dalo dogovoriti, da nas prej spustijo v objekt preden imamo formalno ustanovljen 

zavod. V nasprotnem primeru pa bomo morali počakati, da nam Ministrstvo za 

kulturo uradno preda objekt v uporabo. Sam nima zadržkov glede delovanja 

komisije, v kolikor posamezniki želijo delati na tej tematiki, naj se komisija ustanovi 

v novi sestavi.  

 

G. Srečko Kondrič pojasni, da smo v ravninskem delu občine v mesecu januarju 

2023 imeli podtalno vodo. Takrat je župan na ARSO poslal dopis za podajo 

strokovnega mnenja glede podtalne vode. Odgovor smo dobili, v nadaljevanju 

seznani z vsebino odgovora. Pri tem poudari, da tukaj občina ne more storiti ničesar 

in opozori, da gradnja kleti v Dornavi ni dovoljena. Zahvali se vsem krajanom, ki so 

ob trasi Fašenka po dornavsko poskrbeli za pogostitev. Daje pobudo za nasip bankin 

na priključku na cesto Mezgovci - Strelci. Na omenjenem območju smo uredili 

razširitev ceste, medtem ko priključka na cesto nismo uredili.  

Župan g. Matej Zorko se strinja s predlogom, zadeva bo urejena, za kar bo poskrbel 

režijski obrat. Koliko je znano pa naj bi omenjeno križišče celovito urejala država.  
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Ad/16 – Razno 

 

16.1 Prošnja za povišanje normativa za dva otroka – jaslična skupina 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je povedal, da gre za povišanje normativa za dva otroka v 

jaslični skupini in je potrebno sprejeti sklep do 1. 3. 2023, saj bi takrat otroci zasedli 

dodatna mesta.  

 

       Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 27 

Občinski svet Občine Dornava potrdi povišanje normativa za dva otroka v jaslični 

skupini, v javno vzgojno-izobraževalnem zavodu Osnovna šola dr. Franja Žgeča 

Dornava – enota vrtec za šolsko leto 2022/2023. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
 

16.2 Skupni projekt LAS aktivna v povezovanju in sodelovanju območja 

Gradivo k tej točki dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli skupaj z 

gradivom za sejo.  

Župan g. Matej Zorko je povedal, da se projekt imenuje skrajšano POV-SOD, v 

sklopu projekta bo urejena električna polnilnica za e-avtomobile, e-polnilnica za 

električna kolesa in pametna klop, ki ima možnost polnjenja pametnih telefonov in 

wi-fi točko. Pozvani smo bili k pripravi DIIP. Gre za skupen projekt vseh občin in je 

potrebno sprejeti sklep v obliki, ki zajema celotno finančno konstrukcijo. Celotna 

vrednost projekta v našem delu znaša cca. 26.000 eur.  

 

Župan g. Matej Zorko je navzoče povabil k razpravi. 

 

Župan g. Matej Zorko je podal na glasovanje naslednji sklep; 
 

SKLEP št. 28 

Občinski svet Občine Dornava potrdi predlog DIIP za skupni projekt LAS aktivna v 

povezovanju in sodelovanju območja po skrajšanem postopku. 

ZA: 9 članov PROTI: O članov 

Sklep je bil sprejet. 
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G. Sandi Žuran vse prisotne in občane vabi na pohod, ki bo 10. 4. 2023, na 

velikonočni ponedeljek. Pohod organizira Športno društvo Polenšak.  

 

 

Župan g. Matej Zorko se je zahvalil za pozornost in sejo zaključil ob 20:35 uri. 

 
 
 
Zapisala; 
Natalija Munda                                                                        Matej Zorko, župan 
 

 

 

 


